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Sinterklaas was net naar huis op onze eerste werkmiddag 6 december. Toen we 
begonnen scheen de zon maar nog geen half uur later regende het eventjes hard. 
Nadat we hadden geschuild in de container konden we gelukkig weer verder gaan 
met de bloemenweide rond de Eik bladvrij maken. Verderop viel het mee omdat het 
meeste blad er af was gewaaid. Onze vijver is 2 x zo groot geworden door de vele 
regen, je kunt er amper omheen lopen. Tineke had een perfecte dag. Het is haar 
eindelijk gelukt een mooie foto van een IJsvogeltje te maken. Deze vogeltjes zitten al 
jaren rond ons park maar het lukte haar nog nooit daar een goede foto van te maken. 
Over vogeltje gesproken we hebben in ons park een vliegend stukadoortje.  Tijdens 
het schoonmaken van de nestkasten ontdekte Nico dat er bij eentje klei was 
aangebracht rond de vliegopening. Het schijnt volgens kenners dat het is gedaan 
door een Boomklever die zo de vliegopening heeft aangepast aan zijn formaat. Er 
kan daardoor geen ander vogeltje in. Nico heeft het maar zo gelaten Ook het nest 
dat was samengesteld met stukjes schors heeft hij niet aangeroerd. Kijken of hij 
volgend jaar weer terugkomt.    

Op woensdag 13 december hebben we niets gedaan. Niet omdat het weer slecht 
was maar omdat we een eindejaarsborrel hielden. We hebben dat gedaan bij Nico 
thuis. We werden gastvrij ontvangen door Nico en zijn vrouw Corry die zich hadden 
uitgesloofd ons te verwennen met hapjes en drankjes. Jan onze voorzitter hield een 
korte toespraak waarin hij memoreerde wat we afgelopen jaar hebben gedaan en 
beleefd. Als dank kreeg iedereen een VVV bon als blijk van waardering. We hebben 
daarna nog een mooie amateurfilm gekeken over de natuur bij en in de Nieuwe Aa. 
Als natuurliefhebbers viel dat natuurlijk in de smaak. We kijken terug op een zeer 
geslaagde bijeenkomst die vele malen beter was dan voorheen. Toen zaten we op 
het eind van het jaar aan een glas Glühwein in de kou in de container. Maar dat had 
toen ook iets !!     

Op 20 december was het gelukkig droog en konden we verder gaan met blad 
verwijderen rond de Eik op de bloemenweide. Ondanks de vele regen de afgelopen 
tijd was het blad niet te nat en liet het zich makkelijk op harken. Het was echter wel 
zo nat dat het zwaar woog zodat we alleen de kruiwagens hebben gebruikt. Met de 
grote bak weegt het totaal wel bijna 100 kilo !!! Dat is haast niet te handelen. Die bak 
hebben we wel gebruikt om de achtergebleven takken op de heideheuvel op te 
ruimen die waren blijven liggen na de actie van een paar weken geleden. Het moet 
er immers met Kerst netjes uitzien. Verder hebben we ook nog wat blad verwijderd 
op de heideheuvel rond de grote Berk. Zo hebben we een begin gemaakt om de 
heuvel voor het voorjaar schoon te krijgen. 

De woensdag tussen Kerst en Nieuwjaar hebben we niet gewerkt, we hielden een 
zogenaamd Kerstreces. Dat mocht ook wel een keertje. Op het eind van het jaar 
hebben we alles eens op een rijtje gezet.  In totaal zijn er ca.10.000 bezoekers in het 
park geweest waarvan dezelfde bezoekers meerdere keren kwamen om het park in 
de verschillende seizoenen te zien en vogels te spotten. Door de vrijwilligers is in 
totaal ca.800 uur gewerkt. Totaal wordt er ongeveer 8000 kilo per jaar maaisel en 
blad afgevoerd om de verschaling van het park te bevorderen. Doordat we veel blad 
onder de bomen verwijderen wordt de biodiversiteit vergroot en zien we dat o.a. de 
Blauwe Knoop, Bosanemonen en Trosglitkruid zich meer verspreiden en op andere 



plaatsen te zien zijn. De Bloemenweide was het vorig jaar door ons ingezaaid, het 
resultaat was dit jaar zichtbaar beter. Er is nu een grotere variëteit aan kruiden en 
bloemen. We kijken met veel voldoening terug op een jaar waarin ons park zich goed 
ontwikkelde en steeds mooier wordt. En daar doen we het voor !!! 

 

 

 

  


